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В данной статье рассматривается конституционно-правовая природа федеральных территорий в Российской 
Федерации. Поправка в часть 1 статьи 67 Конституции Российской Федерации поставила множество вопросов 
как перед федеральным законодателем, так и перед исследователями конституционного законодательства Рос-
сии. От эффективности работы федерального законодателя напрямую зависит успех процесса реформирования 
модели федеративного устройства в Российской Федерации, который был запущен с принятием поправок к Кон-
ституции Российской Федерации.
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This article examines the constitutional and legal nature of Federal territories in the Russian Federation. The 
amendment to part 1 of article 67 of the Constitution of the Russian Federation raised many questions both for the 
Federal legislator and for researchers of the constitutional legislation of Russia. The success of the reform process of 
the Federal structure model in the Russian Federation, which was launched with the adoption of amendments to the 
Constitution of the Russian Federation, directly depends on the effectiveness of the Federal legislator.
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